
Praktikale	  minnes	  lootsin	  näha	  ja	  ise	  proovida	  võimalikult	  palju	  erinevaid	  
protseduure,	  mis	  seotud	  proteesimisega.	  Ootused	  olid	  kõrged,	  kuna	  proteetika	  
osa	  on	  tundunud	  alati	  väga	  keerulisena.	  	  
	  
Kindlasti	  kõik	  eesmärgid	  ei	  saanud	  täidetud.	  Kuid	  selles,	  eest	  võttis	  mind	  vastu	  
väga	  sõbralik	  meeskond,	  kes	  näitas	  mulle	  erinevaid	  protseduure.	  Võimalusel	  sain	  
ise	  teha	  erinevaid	  protseduure.	  Kahjuks	  oli	  sellel	  periodiil	  vähe	  kroonimisi,	  kuna	  
seda	  oleks	  soovinud	  enam	  näha.	  Kuid	  see-‐eest	  sain	  näha	  erinevaid	  
eemaldatavate	  proteeside	  valmistamise	  etappe.	  	  
	  
Kindlasti	  tuleks	  kasuks	  ennast	  pidevalt	  viia	  kurssi	  erinevate	  uute	  võimalustega.	  
Kuid	  samas	  tuleb	  kasuks	  ka	  kogu	  materjali	  kordamine.	  Kuna	  proteetika	  hõlmab	  
väga	  laia	  osa	  ja	  igapäevaselt	  kõigi	  protseduuridega	  kokku	  ei	  puutu,	  siis	  
kordamine	  ei	  tee	  kindlasti	  paha.	  
	  
Kindlasti	  ei	  olnud	  ma	  algul	  väga	  enesekindel,	  kuid	  ajaga	  see	  muutub	  paremaks.	  
Tuleb	  enam	  julgust	  jne.	  	  	  
	  
Proteetika	  on	  huvitav	  ala,	  mille	  teostamisel	  näeb	  patsiendi	  muutust	  suhteliselt	  
kiiresti.	  	  
	  


